
 شبکه برق روستایی گلستان 
توسعه و بهسازی می شود

معاون برنامه ریزی شرکت توزیع نیروی برق گلستان گفت : 
در استان گلستان هیچگونه روستای کد دار بالای 10 خانوار بدون 
برق نداریم و اعتبارات در حوزه روستایی ، برای توسعه شبکه برق 
:اعتبارات  گفت  فر  کمیلی  جمال  شود.  می  هزینه  آن  بهسازی  و 
کامل  بطور  سالجاری  در  روستایی  برق  شبکه  بهسازی  و  توسعه 
جذب شد که 122 روستا در اجرای این پروژه ها شامل می شود. 
وی  با اشاره به پیشرفت و آبادانی روستاها و با هدف عدم مهاجرت 
اعتبارات  مختلف  های  حوزه  در  خوشبختانه  ؛  شهر  به  روستا  از 
خوبی برای روستائیان در نظر می گیرند که صنعت برق نیز از این 
قاعده مستثنی نیست. کمیلی فر اضافه کرد : سهم گلستان برای 
توسعه و بهسازی شبکه برق روستائی بیش از 760 میلیارد ریال 
بوده که این مبلغ نسبت به سنوات گذشته رشد خوبی داشته که با 
این مبلغ می توان قریب به 8 کیلومتر خطوط 20 کیلوولت و 11 
هوایی  ترانسفورماتور  و 15 دستگاه  فشار ضعیف  کیلومتر خطوط 
نصب و 151 کیلومتر شبکه سیمی به کابل خودنگهدار تبدیل نمود. 
معاون شرکت توزیع نیروی برق استان اظهار داشت :600 متقاضی 
یا درواقع خانوار نیز از این طریق بابرخورداری از نعمت انرژی برق 

به تعداد مشترکین قبلی در استان اضافه گردید.

شهردار منطقه ۷ خبر داد:

آغاز بهسازی و تجهیز پارکینگ طبقاتی اندیشه
مستمر  غیر  های  پروژه  از  یکی  اجرای  از   7 منطقه  شهردار 
اندیشه خبر  با عنوان بهسازی و تجهیز پارکینگ طبقاتی  منطقه، 
هادی  محمد   ،7 منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  داد.به 
علی احمدی با اشاره به اینکه در این طرح روشنایی، خط کشی و 
کف سازی پارکینگ با استفاده از روش های روز و استاندارد اجرا 
خواهد شد، گفت: در این طرح کف سازی پارکینگ با استفاده از 
اپوکسی در حال اجراست، کفپوش اپوکسی یکی از انواع کفپوش 
پارکینگ است که می توان آن را به سادگی در سطوحی که بتنی 
هستند، اجرا کرد.وی با تاکید بر اینکه کفپوش اپوکسی پارکینگ 
به صورت بدون درز و یکپارچه است، یادآور شد: با اجرای این طرح 
سیستمهای روشنایی، هشدار دهنده، سرقت و اطفای حریق و نشان 
پارکینگ هوشمند سازی می شود.شهردار منطقه  دهنده ظرفیت 
7 ضمن بیان این مطلب که در طرح بهسازی و تجهیز پارکینگ 
اندیشه، عملیات مقاوم سازی و پایدار سازی نیز در حال اجراست، 
افزود: با نصب تابلوهای دیجیتالی در ابتدای ورودی پارکینگ و سر 
از ظرفیت های  توانند  تقاطع خیابان شهید قندی شهروندان می 
بنا برآن  خالی و فضاهای اشغال شده در پارکینگ باخبر شوند و 

برنامه ریزی کنند و وارد پارکینگ طبقاتی شوند.

 دیدار رئیس کمیته ایمنی شورای شهر 
با شهروندان منطقه ۱۴

مهدی بابایی عضو شورای اسلامی شهر تهران به همراه امیر 
با  منطقه  این  در شهرداری  با حضور  منطقه 1۴  شهرابی شهردار 
و  کرد.بیست  گفت وگو  و  دیدار  تهران  دارالمومنین  شهروندان 
یکمین نشست مردمی امیر شهرابی شهردار منطقه 1۴ با همراهی 
تکریم  راستای  در  تهران  اسلامی شهر  بابایی عضو شورای  مهدی 
ارباب رجوع، پاسخگویی چهره به چهره به مطالبات شهروندان در 
شهرتهران  اسلامی  شورای  شد.عضو  برگزار   1۴ منطقه  شهرداری 
ضمن بررسی و رسیدگی مشکلات و مطالبات مطروحه شهروندان، 
ملاقات های مردمی را موثرترین راه شناسایی مطالبات شهروندان 
برشمرد و بر استمرار این دیدارهای بدون واسطه برای پاسخگویی 
به مطالبات مردم با سرعت عمل بیش تری تاکید کرد.مهدی بابایی 
در ادامه با همراهی شهردار منطقه 1۴ طی دیدار با خانواده شهید 
آرمان  با  دیگر  بار  فراهانی«  شهرابی  »مهدی  تهران  دارالمومنین 
های شهدا و انقلاب تجدید میثاق کرد.وی در این دیدار صمیمانه 
با تاکید بر اینکه  آزادی و امنیت امروز مردم و میهن اسلامی از 
از خانواده شهید شهرابی  جانفشانی ها و رشادت های شهداست، 
فراهانی  که با تقدیم عزیزشان برای حفظ انقلاب و نظام اندوخته با 
ارزشی را نزد پروردگار سرمایه گذاری نموده اند، تجلیل و قدردانی 
نتیجه  را  کشور  آزادی  و  استقلال  نیز   1۴ منطقه  شهردار  کرد. 
پایمردی و جانفشانی های شهدای گلگون کفن و ایثارگران کشور 
دانست و خاطر نشان کرد: پایبندی به راه شهدا لازم و ادای احترام 

به خانواده ایشان وظیفه است.

درصدی   ۳۹ افزایش  از  فردیس  شهردار  کمالی روستا:  البرز-عاطفه 
رقم  متمم بودجه نسبت به بودجه 1۴0۳ خبر داد.

محمدرضا احمدی نژاد ، با اشاره به رقم 28هزار و 660 میلیارد ریالی 

بودجه سال جاری، اظهار کرد: متمم بودجه با رقمی بیش از ۳۹ هزار و ۹00 
میلیارد ریال تنظیم و تقدیم شورا شده است.

وی با بیان اینکه متمم بودجه با افزایش 12هزارمیلیارد ریالی نسبت به 
بودجه 1۴0۳ پیش بینی شده است؛  اضافه کرد: در متمم بودجه رقم قابل 
توجهی در سرفصل هزینه های عمرانی ایجاد شده و از رقم  1۹۳28 میلیارد 

ریال به 25 هزار و ۹۹2 میلیارد ریال رسیده  است.
شهردار فردیس توسعه عمران و ایجاد زیرساخت های مورد نیاز شهر را 
اولویت مدیریت شهری دانست و گفت: هزینه های عمرانی در متمم بودجه با 
افزایش رقمی بالغ بر 666۴ میلیارد ریال پیش بینی شده است که نشاندهنده  

اهمیت اقدامات عمرانی از نگاه مدیریت شهری است.
وی ادامه داد: امیدواریم  با حمایت شورای اسلامی شهر، همکاری مدیران 
ارشد شهرستان و تلاش همکارانم در  شهرداری فردیس بتوانیم آنچه برای 

پیشرفت و عمران شهر و تأمین آسایش شهروندان گام های مثبتی برداریم.

یزد-سید محمد جواد عرفان فر: رئیس اداره ثبت اسناد و املاک بافق 
مالکیت  تعداد 50جلد سند  یزد  استان  اسناد  ثبت  با حضور مدیرکل  گفت: 

کاداستری روستای گردشگری قطرم شهرستان بافق تحویل داده شد. 
احسان رحمتی در حاشیه حضور مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان یزد 
اظهار داشت: از ابتدای سال جاری تاکنون و در راستای اجرای منویات رهبر 
معظم و تسریع در اجرای جامع حدنگار ، 27۳ فقره سند مالکیت در اجرای 

قانون ساماندهی در روستاهای بافق صادر شده است.
فقره  مالکیت 50  : در همین خصوص همچنین صدور سند  افزود  وی 
سند مالکیت روستای قطرم بافق در راستای اجرای مصوبات کارگروه مشترک 
دو اداره کل انجام و با حضور آقای اقبال مدیرکل ثبت اسناد استان تحویل 

داده شد. 
وی با تاکید بر لزوم حفاظت و صیانت از مالکیت اراضی و املاک دولتی 
بویژه موقوفات افزود: در این بخش نیز از ابتدای امسال تاکنون تعداد ۴۳ جلد 
سند مالکیت کاداستری موقوفه به همکاری اوقاف و ثبت اسناد صادر شده است. 

رئیس اداره ثبت اسناد بافق با اشاره به تعاملات خوب این واحد ثبتی با 
دستگاههای مختلف گفت: در راستای تداوم همکاری و تسریع در صدور اسناد 
نهضت ملی مسکن ، امروز جلسه ای با حضور مدیرکل ثبت اسناد استان و 

رئیس اداره راه و شهرسازی بافق جهت تسریع نیز برگزار شد.

ابوذر مختاری با اشاره به اخذ اسند تک برگ پروژه الماس ماهان پس 
با مساحتی  این پروژه  از  از 1۳ سال گفت: اسناد مالکیت 12۹ باب تجاری 
بالغ بر 2168 مترمربع و همچنین 17۳ باب پارکینک با مساحت 1۹00 متر 
مربع به نام شهرداری تهران اخذ شد.به گزارش روابط عمومی سازمان املاک 
و مستغلات شهرداری تهران، مختاری ضمن تصریح کرد: پروژه الماس ماهان 
یکی از پروژه های مشارکتی شهرداری تهران  با مساحتی بالغ بر  دو هزار و 

۴۳2 متر مربع بود که در سال 1۳85 قرارداد مشارکت آن منعقد شد.
وی افزود: بعد از گذشت بیش از 1۳ سال از صدور پایان کار این پروژه 

و با پیگیری های مستمر اداره املاک منطقه 1۹ ، اسناد مالکیت 12۹ باب 
پارکینگ  باب  بر 2168 متر و 17۳  بالغ  به مساحت  از تجاری های پروژه  
و  املاک  سازمان  شد.مدیرعامل  اخذ  مربع  متر  از 1۹00  بیش  مساحتی  به 
به  املاک  این  مالکیت  اسناد  صدور  کرد:  تاکید  تهران  شهرداری  مستغلات 
نام شهرداری تهران، علاوه بر تثبیت مالکیت شهرداری و ثبت در سامانه از 

هرگونه سواستفاده های احتمالی به اموال شهر جلوگیری به عمل می آورد.
سند  فقره   12۹ اخذ  در   1۹ منطقه  شهرداری  از  خاتمه  در  مختاری 

مالکیت کاداستری از املاک شهر تهران تقدیر و تشکر کرد.

افزایش ۳۹ درصدی متمم بودجه ۱۴۰۳ شهرداری

۵۰ جلد سند روستای گردشگری قطرم بافق تحویل داده شد

پروژه تجاری ماهان سنددار شد

خبرخبر

 محسن رضایی نژاد با اعلام این خبر گفت: به مناسبت 
با  آذرماه  چهارم  در  رسانه  بسیجیان  بسیج،  مبارک  هفته 
را  خود  خون  استان،  مرکز  خون  انتقال  پایگاه  در  حضور 
بسیج  سازمان  نمود.مسئول  خواهند  اهداء  نیازمندان  به 
رسانه استان بوشهر در نشست مشترک با مدیر کل انتقال 
خون استان اظهار داشت: اهدا خون یکی از کارهای خوب، 
جان  نجات  آن  نتیجه  که  هست  خیرخواهانه  و  شایسته 

انسان هاست.
اقدام خداپسندانه توسط کانون  این  وی تصریح کرد: 
همکاری  با  بوشهر  شهرستان  شاهینی  شهید  رسانه  بسیج 
انتقال خون استان بوشهر نیز با  انتقال خون استان بوشهر برگزار می شود.دکتر علیرضا باستین مدیر کل  اداره کل 
استقبال از این برنامه گفت: مطابق آمار موجود بیشترین اهداء کنندگان خون استان، مردان هستند و سهم بانوان در 

این خصوص درصد پائینی است که امید است با فرهنگ سازی این آمار افزایش یابد.

ساری – دهقان :دکتر سیمین بابائی معاون فرهنگی 
با حضور در  و دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی مازندران، 
پردیس  و  پیراپزشکی  مامائی،  و  پرستاری  دانشکده های 
پزشکی شهرستان آمل از بخش های مختلف این مجموعه 

آموزشی بازدید کرد.
دانشجویی  خوابگاه های  از  بازدید  در  بابایی  دکتر 
با  سرویس  سلف  و  غذا  طبخ  محل  پسران،  و  دختران 
مسئولین دانشکده و جمعی از دانشجویان گفتگو کرد و در 
این حوزه  برنامه های  و  دانشجویان  رفاهی  جریان وضعیت 

قرار گرفت.
گفتنی است معاون فرهنگی دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی مازندران طی هفته گذشته نیز با همراهی مدیران 
این حوزه با حضور در بهشهر از زیرساخت های دانشجویی دانشکده پرستاری  بازدید کرد و جریان آخرین وضعیت این 

مجموعه آموزشی قرار گرفت

مسئول بسیج رسانه استان بوشهر خبر داد:
اهداء خون بسیجیان رسانه در هفته بسیج 

بازدید معاون فرهنگی و دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی 
مازندران از زیرساخت های دانشجویی آمل و بهشهر

این  اینکه  بیان  با  آذربایجان شرقی  استاندار  اخبار صنعت- مسلمی: 
اسلامی،  انقلاب  تا  انقلاب مشروطه  از  تاریخی خود،  نقش  تناسب  به  استان 
دفاع مقدس و انتخابات اخیر، از جایگاه شایسته برخوردار نبوده است، گفت: 
امروز انتخاب دکتر پزشکیان و دولت چهاردهم فرصتی تاریخی برای جبران 
عقب ماندگی هاست و همه باید به دور از اختلافات از این فرصت استفاده کنیم.

بهرام سرمست در مراسم تکریم و معارفه فرماندار شهرستان جلفا، اظهار 
کرد: فرمانداران با ایجاد وفاق در شهرستان ها، از همه ظرفیت ها برای رسیدن 
مردم حضور  میان  در  و  باشند  میدان  مرد  کنند،  استفاده  واقعی  جایگاه  به 

داشته باشند.
وی تاکید کرد: باید تلاش کنیم در دوره خدمت، بدون توجه به مدت 
زمان آن، نام نیکی از خود برجای بگذاریم و هر کاری که از دستمان برمی آید 

برای مردم انجام دهیم.
استاندار آذربایجان شرقی با بیان اینکه باید به دور از حواشی به مردم 
خدمت کنیم و کارآمد باشیم، ادامه داد: تأکید من به فرمانداران این است که 

در شهرستان ها اجماع و وفاق ایجاد کرده و از ظرفیت همه بهره مند شوند.
را یک صدا، یکدست و  آذربایجان  باید  این مطلب که  بر  تاکید  با  وی 
متحد برای مطالبات نشان دهیم، افزود: به مشورت در کارها اعتقاد دارم، 
اما اجازه نمی دهم کسی در امور دخالت کند و پاسخگوی عزل و نصب ها 

بود. خواهم 
سرمست با اشاره به مسایل شهرستان جلفا، گفت: دغدغه های بجایی در 
شهرستان ایجاد شده و انتظاراتی مانند فعال سازی کریدورهای آزادراهی، رفع 

محرومیت و توسعه شهرستان نشان از وجود همصدایی برای پیشرفت دارد.
گفت:  و  برشمرد  مهم  زمینه  این  در  را  ارس  آزاد  منطقه  ظرفیت  وی، 
منطقه آزاد ارس باید دروازه اقتصاد و توسعه استان باشد و ما نیز باید وظایف 

خود را در این راستا به خوبی انجام دهیم.
سرمست با بیان اینکه چندین پروژه بزرگ در استان تعریف شده است، 

 – تبریز  و  جلفا  به  کلاله  مانند  ریلی  و  آزادراهی  کریدورهای  موضوع  افزود: 
صوفیان را در سطح استانی و ملی پیگیری می کنم.

وی گفت: با تکمیل این کریدورها دیگر شاهد تصادفات مرگبار نخواهیم 
بود و از طرفی شاهد توسعه استان خواهیم بود.

وی با تأکید بر اینکه تمامی کریدورهای استان در حوزه جاده ای و ریلی 
فعال خواهند شد، گفت: اتصال ایستگاه قطار خاوران به تبریز و سپس تبریز به 

چشمه ثریا، مزیت رقابتی استان در حوزه ریلی را تأمین خواهد کرد.
استاندار آذربایجان شرقی به موضوع انتقال آب ارس به تبریز هم اشاره 
کرد و گفت: در زمینه انتقال آب ارس اقدامات بزرگی صورت گرفته و کارهای 

خوبی در زمینه تأمین مالی و پشتیبانی آن انجام خواهد شد.
سرمست با اشاره به پیشنهاد تأسیس صندوق توسعه استان، گفت: در 
به خوبی  را  استان  پروژه های  می توانیم  دولت،  در  موضوع  این  تایید  صورت 

پشتیبانی مالی کنیم.
گفت:  و  کرد  اشاره  اقتصادی  دیپلماسی  مهم  موضوع  به  همچنین  وی 
هنگام اخذ رأی اعتماد در دولت قول گرفته ام که آذربایجان شرقی در بحث 

جایگاه  همجوار  کشورهای  با  تجاری  سرمایه گذاری  و  اقتصادی  دیپلماسی 
گذشته خود را بازیابد و نقش تاریخی خود را ایفا کند که در این صورت جلفا 

نیز مرکز اقتصادی منطقه خواهد بود.
فضای  گفت:  جلفا،  شهرستان  گردشگری  ظرفیت های  به  اشاره  با  وی 
فرهنگی شهرستان و منطقه آزاد ارس باید در کنار حفظ ارزش های اسلامی، 

متناسب با الگوهای جذب گردشگر آماده شود.
از  شهروندان  اگر  که  پرسش  این  طرح  با  شرقی  آذربایجان  استاندار 
داشت؟  خواهد  فایده ای  چه  نشوند،  بهره مند  ارس  آزاد  منطقه  ظرفیت های 
تأکید کرد: در جلفا ظرفیت های ویژه ای مانند ساحل رود ارس وجود دارد که 

باید با رعایت ملاحظات امنیتی مرزی در اختیار گردشگران قرار گیرد.
سرمست با بیان اینکه ائمه جمعه باید نقش پدری را در شهرستان های 
استان ایفا کنند، افزود: روح حاکم بر دولت وفاق ملی، کاهش مشکلات کشور 

و افزایش توسعه است.
وی ادامه داد: از ایجاد اتاق بازرگانی در منطقه آزاد ارس برای استفاده از 

ظرفیت های آن حمایت می کنم و پیگیر آن خواهم بود.
استاندار آذربایجان شرقی اضافه کرد: به فرمانداران تأکید کرده ام که برای 
از ظرفیت نخبگان شهرستان، مجمع مشورتی توسعه و وفاق در  بهره گیری 

شهرستان ها ایجاد کنند.
سرمست با تأکید بر اینکه درب اتاق فرماندار باید به روی همه شهروندان 
و  نخبگان  تمامی  و  بوده  فراجناحی  باید  مشورتی  مجمع  افزود:  باشد،  باز 

صاحب نظران از هر طیف و گروهی در آن حضور داشته باشند.
وی افزود: به کارگیری جوانان و نخبگان در برنامه های توسعه شهرستان ها 

امری ضروری است و برای این منظور باید شرایط مناسبی فراهم شود.
بامدادی  محمد  تلاش های  از  قدردانی  با  شرقی  آذربایجان  استاندار 
فرماندار سابق جلفا، یحیی دشتی را به عنوان فرماندار جدید این شهرستان 

معرفی کرد.

ساری – دهقان : مدیر منطقه ۹ عملیات انتقال گاز ایران از اتصال نهایی 
انشعاب نیروگاه گیلان به خط جدید ۴2 اینچ پره سر_چلوند خبر داد.

عملیات   ۹ منطقه  عمومی  روابط  نقل  به  مازندران  خبرنگار  گزارش  به 
انتقال گاز، محی الدین مفخمی با اعلام این خبر اظهار کرد: عملیات اتصال 
نهایی نیروگاه پره سر به خط ۴2 اینچ جدیدالاحداث محدوده پره سر_ چلوند 

با تلاش همکاران خطوط لوله منطقه ۹ عملیات، با موفقیت انجام شد.
وی با بیان اینکه پس از انجام هماهنگی های لازم با دیسپچینگ منطقه، 
سپس  افزود:  شد،  انجام  پره سر  نیروگاه  اینچ   16 لوله  خط  سرد  برشکاری 
عملیات جوشکاری جهت ایجاد ارتباط بین خط 16 اینچ مذکور و خط لوله 

جدید ۴2 اینچ اجرا شد.
مدیر منطقه ۹ عملیات انتقال گاز با اشاره به اینکه پس از عملیات ایجاد 

رابط، تخلیه هوا و تزریق گاز به خط لوله 16 اینچ نیروگاه و رابط اجرا شده 
راهی  بین  تاسیسات شیر  آن مجموعه  بر  انجام شد، خاطرنشان کرد: علاوه 
پره سر بر روی خط ۴2 اینچ و بخش »پره سر تا اسالم« این خط نیز تزریق گاز 

انجام شد و در سرویس قرار گرفت.
مفخمی یادآور شد: با ایجاد این رابط، امکان انتقال گاز بیشتر به ورودی 
تاسیسات چلوند از طریق خط ۴0 اینچ اول سراسری میسر شده و تامین گاز 
نیروگاه پره سر از خط لوله جدید ۴2 اینچ صورت خواهد گرفت و این عملیات 

بهینه سازی و افزایش راندمان انتقال گاز را به دنبال خواهد داشت.
لازم به ذکر است، خط جدید ۴2 اینچ پره سر، چلوند در محدوده مرکز 
بهره برداری خطوط لوله گاز رشت در شهریور ماه سال جاری احداث و اتصال 

نهایی آن با موفقیت اجرا شد.

استاندار آذربایجان شرقی: باید به دور از حواشی به مردم خدمت کنیم

در راستای بهینه سازی و افزایش راندمان انتقال گاز انجام شد؛

اتصال نهایی انشعاب نیروگاه گیلان به خط لوله گاز جدید ۴2 اینچ پره سر_چلوند
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